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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen lépéseket tesz a kormány a világszínvonalon 
teljesítő sakkozóink megbecsülése érdekében?" 

 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A magyar sport egyik legsikeresebb, nemzetközileg is elismert ága a sakk. Magyar nevek 
sorakoznak a külföldi sakkkönyvek lapjain és természetesen magyar minden idők legsikeresebb 
sakkozónője, Polgár Judit. 

Jelenleg is van olyan sakkozónk, aki a világ legjobbjaival is felveszi a versenyt, ahogy az legutóbb a
Tata Steel illetve a FIDE Grand Prix versenyeken is látható volt: Rapport Richárd. 

Azt gondolhatnánk, hogy egy olyan kormány, amely nemzetközileg sikertelen csapatsportágakba 
százmilliárdokat fektet közpénzből megtalálja a módját, hogy a valóban világszínvonalon játszó 
Rapport számára megfelelő támogatást nyújtson. Ehhez képest nemrégiben azt olvashattuk a 
sakkozótól, hogy a sakk nem öröm számára, mivel ahhoz, hogy a pénzdíjakból meg tudjon élni, 
olyan eredménykényszerben kell játszania, ami ettől az örömtől megfosztja. 

Azt szeretném tehát kérdezni a sportügyekért felelős Miniszter Úrtól, hogy milyen lépéseket tesz és 
milyen konkrét anyagi támogatást nyújt a magyar kormány azért, hogy világszínvonalon teljesítő 
sakkozónk, Rapport Richárd valóban csak a mindannyiunknak sok örömet okozó sportpályafutására
koncentrálhasson és valóban felvehesse a versenyt a sokkal jobb háttérrel versenyző amerikai, kínai,
orosz és nyugat-európai versenyzőkkel.

 



 
Várom válaszát!
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